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Ånge kommuns svar på medborgarförslag om att övergå till 
hyggesfria skogsbruksmetoder 
 

 

Ånge kommun tackar för det inkomna medborgarförslaget och lämnar följande svar.  

Ånge kommun äger och förvaltar idag ca 400 hektar skogsmark. Av dessa tas nu närmare 140 
hektar i anspråk för industrietableringen i Alby. I detta arbete har Ånge kommun höga 
ambitioner och målsättningar utifrån alla tre hållbarhetsdimensionerna. Ingen skog har 
tagits ner ännu och den beslutade detaljplanen anger att endast 50 procent av marken får 
utgöras hårdgjord yta. Detta innebär i praktiken att en stor del av skogen kommer att vara 
kvar vilket är mycket ovanligt i dessa sammanhang. Syftet med detta är bland annat att 
bevara, men också kunna förstärka, den biologiska mångfalden i området.  

På resterande skogsmark bedriver Ånge kommun i stor utsträckning redan ett hyggesfritt 
skogsbruk. Det är endast när omständigheter såsom stormar, risk för spridning av 
exempelvis granbarkborre eller liknande som trakthyggesbruk har blivit aktuellt, och då på 
mindre områden.  

Som författaren till medborgarförslaget redan har uppmärksammat så har andra kommuner 
tagit styrdokument som anger att hyggesfritt skogsbruk är det som ska användas. 
Gemensamt för dessa kommuner är att de är större kommuner som ofta har ett större antal 
styrdokument än de mindre kommunerna. Med den struktur av styrdokument som vi har 
idag så kommer det sannolikt inte bli aktuellt med ett sådant styrdokument för Ånge 
kommuns del.  
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